
Základní škola a Mateřská škola Praha – Vinoř 

Prachovická 340, 190 17, tel.286028240, IČ 60460865 

 

 

Zápis z 9. zasedání školské rady konaného dne 25.6.2014 

 

Přítomní: 

- hosté: 

Alfred Teller, ředitel 

 

- za ZŠ: 

Marie Brothánková 

Iva Křemenová 

 

- zástupce zřizovatele: 

Karel Janko 

Jaroslav Krajl 

 

- zástupci rodičů: 

Markéta Kotková 

Mgr. Magdalena Rytinová  

 

Omluveni:  

 

Program: 

 

I. Zahájení 

 Předsedkyně školské rady pí. Brothánková zahájila jednání s programem:  

 

1. Zajištění dopravy dětí na soutěže 

2. Letní školka 

3. Informace o budoucích prvních třídách 

4. Žádost rodičů o informace k řešení šikany 

5. Rekonstrukce školní vývařovny  

6. Ostatní 

 

Hlasování: pro: 6 proti: 0 zdržel se: 0 

 

II. Jednání 

1) Školská rada připomíná škole nutnost, aby doprava dětí na soutěže byla v souladu 

s platnými předpisy. V případě, že není možné zajistit pedagogický dozor, informuje 

škola rodiče a požádá je o spolupráci. Škola se tímto bude do budoucna řídit. 

 

Školská rada vzala informace na vědomí. 

 

 

 



2) Školská rada byla seznámena se zvýšeným zájmem o letní školku pro letošní rok. 

První týden je přihlášeno 31 dětí, 2.týden 38 dětí. Školka proběhne 1.- 11.7.2014. 

Program je připraven a publikován na internetu. 

 

Školská rada vzala informace na vědomí. 

  

3) Do prvních tříd nakonec nastoupí 80 dětí, budou tři první třídy, 27, 27 a 26 dětí. Třídy 

budou umístěny v nové přístavbě v Prachovické ulici 340. 

 

Školská rada vzala informace na vědomí. 

 

4) Rizikové chování je ve škole řešeno, škola má vyškolené odborníky, každý případ řeší 

tým složený z třídního učitele, výchovného poradce a preventisty. Máme inspekcí 

zkontrolovaný a schválený minimální preventivní program, průběžně probíhají 

programy zacílené na předcházení rizikovému chování dětí.  Je možná i osobní 

konzultace s kterýmkoliv z našich odborníků. 

 

Školská rada vzala informace na vědomí. 

 

5) Rekonstrukce školní jídelny probíhá podle plánu, vývařovna splňující všechny 

hygienické předpisy bude otevřena k 1.9.2014. 

 

Školská rada vzala informace na vědomí. 

 

6) Ostatní:  

 Rozmisťovací řízení – za 30 žáků deváté třídy odešlo 8 žáků na gymnázia, 3 na 

průmyslové školy, 11 na ostatní odborné školy, 2 na čtyřletý učební obor 

s maturitou a 6 do učení. Ze sedmých tříd šlo 5 žáků a z pátých tříd 8 žáků na 

gymnázia. 

 

 

  

III. Závěr:  

 Další zasedání rady se uskuteční koncem září nebo začátkem října. 

 

Přílohy: 

1. Prezenční listina 

 

 

V Praze – Vinoři 25.6.2014 

 

Zapsala: Kotková 

Ověřila: Brothánková 


